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This survey aims to support the review of the IFLA-UNESCO Public Library Manifesto. Please read this first before answering, then share your views about its relevance and impact, and suggest what changes you think may be necessary.

本调查问卷旨在支持对“国际图联—联合国教科文组织公共图书馆宣言”的评估。 在回答问题之前，请先阅读此内容，然后分享您对宣言的相关性和影响的看法，并提出您认为必要的更改建议。

Your answers will be kept anonymous, with the collection of IP addresses disabled. Your answers will only be used by IFLA Headquarters staff, and limited members of IFLA's Public Library Section and of the UNESCO Information for All Programme secretariat. 
我们将您提交的信息匿名保存，不会采集IP地址信息。 这些信息将仅由国际图联总部工作人员、国际图联公共图书馆专业组和联合国教科文组织全民信息计划秘书处的有限人员使用。


1. Have you used the Manifesto to advocate and lobby for your library? 
您是否曾经使用过该宣言，从事宣传和游说工作？
	If yes, please share any examples of the Manifesto being used in this box
如果回答“是”，请在下面对话框中分享案例。

	If no, is there a reason why not?
如果回答“否”，请注明原因。
	




2. How effectively does the current version of the Manifesto reflect the missions of public libraries today? 
当前版本的宣言是否有效地反映当今公共图书馆的使命？
Very Effectively  非常有效
Effectively  有效
Neutral  一般
Not Effectively  无效
3. What changes are needed to the Manifesto to better reflect the missions of public libraries today? 
为了更好地反映当今公共图书馆的使命，宣言需要进行哪些更改？

	





4. How effectively does the current version of the Manifesto provide guidance to libraries? 
当前版本的宣言是否有效地为图书馆提供指导？
Very Effectively  非常有效
Effectively  有效
Neutral  一般
Not Effectively  无效
5. What changes are needed to the Manifesto to provide better guidance to libraries?
为了对图书馆提供更好的指导，宣言需要进行哪些更改？

	





6. How effectively does the current version of the Manifesto provide guidance to decision-makers? 
当前版本的宣言是否有效地为决策者提供指导？
Very Effectively 非常有效
Effectively 有效
Neutral 一般
Not Effectively 无效
7. What changes are needed to the Manifesto to provide better guidance to decision-makers? 
宣言需要进行哪些更改才能为决策者提供更好的指导？
	






8. Are there any additional topics you would wish to see addressed in the Public Library Manifesto? 
您希望在《公共图书馆宣言》中看到哪些新增的内容？






9. From which world region are you? 
您来自哪个区域？
Africa 非洲
Asia 亚洲
Europe 欧洲
Latin America and the Caribbean 拉丁美洲和加勒比地区
North America 北美洲
Oceania 大洋洲
Prefer not to say 不想注明

10. In which type of library do you work?
您在哪种类型的图书馆工作
Public 公共图书馆
Academic 学术图书馆
Special 特殊图书馆
Library association 图书馆协会
Other  其他
	





Thank you for participating in our survey.
感谢您参与本调查问卷。
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